
 
Vågan Hundeklubb 

 

Protokoll 
Medlemsmøte i Vågan Hundeklubb 

 
Møtested: Havly 
Dato: 10.03.2025 
Kl.: 19:45 
 
Antall medlemmer til stede: 14 medlemmer 
 
Saksliste: 
01: Utstilling 
02: Rallylydighetskonkurranse 
03: Aktivitetsgrupper på FB 
04: Treningsavgift 
05: Aldersgrense for treninga av hund 
06: Antall medlemsmøter pr. år 
 
Sak 01: Utstilling 
Vi har fått forespørsel fra Vest-Lofoten Hundeklubb om vi er interessert i å samarbeide 
om utstilling i Lofoten. Tidligst mulighet for å arrangere utstilling vil bli i 2026. 
 
Planen er at begge klubbene setter ned en komite hver som møtes for å se på 
muligheten om å arrangere en utstilling sammen.  
 
Følgende personer er med i Vågan Hundeklubbs komite: 
Siv Myklebust 
Trine Krane 
Liv Skjønnås 
Lisa Nøtnes 
Marlen Selnes  
Mona Eilertsen 
 
Liv melder videre til Vest-Lofoten Hundeklubb at vi har satt ned en gruppe og er klare for 
å ta første møte. Vi bør også se om vi kan arrangere lydighet og/eller rallylydighet 
samtidig med en utstilling. 
 
Sak 02: Rallylydighetskonkurranse 
Vi har vurdert å sette opp en rallylydighetskonkurranse i hallen. Siden hallen er mindre 
enn minstemål for innendørsbaner, må vi måle opp hvor stor den er og sende inn søknad 
til NKK om å få bruke den til konkurranse. Når dette er avklart, kan vi starte 
planleggingen. 
 



Sak 03: Aktivitetsgrupper på FB 
Det skjer mye i klubben når det kommer til treninger. Noen synes det er vanskelig å følge 
med på når det trenes på hva.  
 
Alle treningstidene står oppført på nettsiden til klubben. Vi ble enige om å opprette egne 
grupper for de ulike aktivitetene. Gruppene er private og her kan da de ulike treningene 
legges ut og det er muligheter å diskutere treninger og komme med tips.  
 
Sak 04: Treningsavgift 
Det kom opp forslag på møtet om å innføre treningsavgift, månedsavgift, i hallen. Dette 
vil kun gjelde for innetreningene. Bakgrunnen er å få inntekter til klubben som et bidrag 
til husleien som vi må betale.  
 
Saken ble diskutert og det kom også inn forslag om en treningsavgift for hver 
treningstime. Denne bør ikke være så høy at folk ikke har muligheter å trene inne. 
Forslaget var på eks. kr. 20,- pr trening. 
 
Saken oversendes styret for ny vurdering. Medlemmene skal høres før man bestemmer 
seg for eventuelt beløp. 
 
Sak 05: Aldersgrense for trening av hund i hallen 
I reglementet står det at man må være over 16 år for å delta på treningene med hund. 
Med dette kan man ikke ta med barn under 16 år som har lyst til å trene hund.  
Det kom også opp forslag på at man bør skille mellom egentreninger og fellestreninger. 
På egentreningene bør man kunne ha med egne barn. 
 
Styret tar med seg saken videre og undersøker hva en nedre grense for trening av hunden 
i treningshallen bør være. Uansett må den som trener hund, forholde seg til de 
retningslinjene som gjelder for treningene.  
 
Sak 06: Antall medlemsmøter pr. år 
Det ble tatt opp sak om hvor mange medlemsmøter medlemmene ønsker pr år. Forslag 
på to møter pr. halvår og det nye styret tar dette med seg i sitt videre planleggingsarbeid. 
 
 
 
Referent 
 
Liv L Skjønnås 
Leder 


